
اخبارخبر كوتاه
مدیر کل زندانهای لرستان: 

بار اصلی زندانبانی بر دوش عوامل یگان حفاظت می باشد

همدلی و همکاری و همگرایی لازم در سازمان جهاد كشاورزی همواره وجود دارد

فرمانده  با  زندانها  کل  مدیر  مشترک  جلسه 
محل  در  لرستان  زندانهای  حفاظت  یگان  هان 
ابتدای  برگزارشد.در  کل  اداره  جلسات  سالن 
جلسه سرهنگ عبدی چراغ فرمانده یگان حفاظت 
تبریک  و  خیرمقدم  ارایه  از  پس  استان  زندانهای 
مجدد سال نو به مدیر کل و مسولین یگان حفاظت 
اهمیت  خصوص  در  را  نکاتی  لرستان  زندانهای 
وظیفه حساس عوامل یگان حفاظت یاد آور شد.در 
ادامه رضا محمدی اصل مدیر کل زندانهای لرستان 
امر زندانبانی را امری مهم دانست و تاکید کرد که 
شک ندارم بخش عظیمی از کار زندانبانی بارش بر 
دوش همکاران یگان حفاظت می باشد که نیاز است 
ارج  را  منزلتشان  و  قدر  ما  همچنانکه  عزیزان  این 
می نهیم خودشان نیز برای این جایگاه ارزش قایل 
باشند.وی افزود: اهمیت به سربازان وظیفه باید در 
سرلوحه امور اجرایی فرماندهان یگان قرار گیرد به 
این معنا که ما اگر سربازان وظیفه را مانند فرزند و 
یا برادر خود فرض کنیم حتما رویکرد ما به آنها و 
جایگاهشان تغییر خواهد کرد هرچند که نباید این 
نگاه باعث سوءاستفاده سربازان و کوتاهی کردن در 
وظایفشان شود اما به هر روی باید این جوانان که 
در واقع سرمایه های مملکت ما هستند با آموزش 
های صحیح مورد حمایت قرار گیرند.محمدی اصل 
از سخنانش گفت:یگان حفاظت  دیگری  بخش  در 
در برخورد با کسانی که سعی دارند اشیاء ممنوعه 
و یا مواد مخدر را به داخل زندانها ببرند باید با تمام 
قوا برخورد نمایند حال چه این افراد زندانی باشند 
اداری. کارکنان  چه  و  باشند  وظیفه  سربازان  ،چه 
محمدی اصل در خصوص توجه به رفاهیات پرسنل 
یگان حفاظت اضافه کرد با هماهنگی و پیگیریهای 
که  گرفته  صورت  اقداماتی  عبدی  سرهنگ 
خوشبختانه افق خوبی را برای آن متصورم.در پایان 
نیز  اطلاعات  و  حفاظت  اداره  رییس  القاصی  امین 
با توجه به حساسیت جایگاه پرسنل یگان حفاظت 

در امر زندانبانی نکاتی را به مسولین یگان حفاظت 
و  اخلاق،سلامت  کرد  تاکید  و  شد  آور  یاد  زندانها 
رفتاری  الگوی  باید  یگان  عوامل  مناسب  برخورد 
سایر همکاران قرار گیرد.مدیرکل زندانهای لرستان 
توجه  با  داشت:  اظهار  مراسم  در حاشیه  همچنین 
لازم  سازمانی؛  های  برنامه  گستردگی  و  تنوع  به 
هدفمند  و  مدون  اجرای  برای  توان  همه  از  است 
دستورالعملها بهره گرفت.محمدی اصل گفت: منابع 
و امکانات محدود نباید بعنوان یک مانع در پیشبرد 
افزود:  شود.وی  برجسته  شده  طراحی  های  برنامه 
میشود  محسوب  مشاغل  ترین  از سخت  زندانبانی 
اما وظیفه ذاتی و اخلاقی ما ایجاب می کند حتی با 
وجود موانع و سختیها در انجام وظایف خود کوشا 
باشیم.مدیرکل زندانهای لرستان تصریح کرد: فراهم 
شدن زیرساختها به تسریع اجرای برنامه ها کمک 
خواهد کرد و بر این اساس ما از همه توان و ظرفیتها 
برای بهبود وضعیت زندانها بهره خواهیم جست.این 
همراهی  و  همدلی  کرد:  خاطرنشان  مسئول  مقام 
خوبی میان مجموعه قضایی و دولت در استان وجود 
شود. می  سبب  را  توسعه  همگرایی  این  که  دارد 

مدیرکل زندانهای لرستان گفت: با توجه به تنوع و 
گستردگی برنامه های سازمانی؛ لازم است از همه 
دستورالعملها  هدفمند  و  مدون  اجرای  برای  توان 
بهره گرفت.مدیرکل زندانهای لرستان گفت: کاهش 
تراکم جمعیتی در زندانها از طریق مجاری تعیین 
و  زندانها  آرامش  و  امنیت  ارتقاء  به  قانون  شده در 
جامعه کمک می کند.رضا محمدی اصل در دیدار 
زندانهای خرم  نوروزی مسئولین بخشهای مختلف 
آباد ضمن تبریک فرا رسیدن سال نو و ایام مبارک 
بهبود  برای  بیشتر در سال جدید  بر تلاش  رجب؛ 
وضعیت زندان ها تأکید کرد.وی افزود: کار زندانبانی 
که  اکنون  اما  است  فرسایی  طاقت  و  سخت  کار 
را  توان خود  تمام  باید  به آن مشغول هستیم می 
برای بهبود عملکرد بکار ببندیم.محمدی اصل بیان 
از  زندانیان  و  مجموعه  خود،  آبروی  حفظ  داشت: 
جمله اصول مهم در زندانبانی اسلامیست که لازم 
است همیشه مورد توجه باشد.مدیرکل زندان های 
لرستان افزود : اصلاح یک زندانی و حتی تلاش برای 
اعطاء  و  مرخصی  به  زندانی  اعزام  نحوه  در  تسریع 
فاکتورهای  بهبود  پایان حبس همگی در  مرخصی 

زندانیان،  اقتصادی  بعد  البته  و  واجتماعی  روانی 
خانواده آنها و در نهایت کل جامعه تأثیر مستقیم 
بواسطه  قضایی  مراجع  از  تقدیر  ضمن  دارد.وی 
دو   : کرد  خاطرنشان  زندانها  با  مطلوب  همراهی 
مسئله مهم اشتغال زایی و اعطاء مرخصی وتسهیل 
در روند ارائه امتیازات در چارچوب قوانین و مقررات 
را از عوامل مهم و مؤثر در اصلاح و تربیت زندانیان 
دانست و بر توسعه این برنامه ها تأکید کرد.محمدی 
اصل ابراز امیدواری کرد سال ۹۷ سالی پر از رضایت 
و سودمندی شغلی باشد.همچنین روسای زندانهای 
خرم آباد نیز در این دیدار ضمن تبریک سال جدید، 
ارائه  را  خود  های  برنامه  اجرای  روند  از  گزارشی 
اردوگاه  رئیس  دیگری  جلسه  در  دادند.همچنین 
آباد گفت: کاهش  کاردرمانی خرم  و  آموزی  حرفه 
جمعیت زندانها بر اساس قوانین و مقررات مربوطه 
همیشه  قضایی  دستگاه  اولویتهای  از  یکی  بعنوان 
مورد توجه بوده است.حسن کبوده در جمع زندانیان 
سر  از  نگاهی  مددجویان  به  ما  نگاه  گفت:  اردوگاه 
رأفت اسلامی و در قالب حقوق شهروندی است.وی 
افزود: در جامعه اسلامی پیش از آنکه به مجرمان 
و  داشته  انسانی  نگاه  باشیم  داشته  مجرمانه  نگاه 
میگیرد.کبوده  صورت  حوزه  همین  در  نیز  رفتارها 
انسان  دیگران  همانند  نیز  زندانیان  کرد:  تصریح 
متد  دیگر  با  اسلامی  زندانبانی  تمایز  وجه  و  بوده 
زندانبانی در سایر کشورها نیز همین موضوع است.
رئیس اردوگاه حرفه آموزی و کاردرمانی خرم آباد 
ادامه داد: اما آنچه میتوان بر آن تأکید داشت نوع 
رفتار متقابل زندانیان در زمان تحمل حبس است.
وی بیان داشت: همیشه میان رفتار توأم یا عاری از 
احترامی که با ما می شود رابطه ای معنادار وجود 
داشت. ای  ویژه  توجه  آن  به  بایست  می  که  دارد 
مشوقهای  اخذ  خواهان  اگر  زندانیان  افزود:  کبوده 
قانونی در زمان حبس هستند می باید رفتار خود را 

با مقررات زندان کاملا منطیق نمایند.

عرض  ضمن  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
زحمات  از  نو،  سال  و  رجب  مبارک  ماه  تبریک 
تمام پرسنل و همکاران سازمان  تقدیر کرد واظهار 
داشت:همدلی و همکاری و همگرایی لازم در سازمان 
جهاد کشاورزی همواره وجود  داشته که امیدواریم در 
سال ۹۷ هم به  قوت باقی مانده و بیشتر شود و باید 
از تمام پرسنل سازمان در استان و چه در شهرستانها 
تقدیر شود چرا که با این وحدت و انسجام در رشد 
کردند. ایفا  بسزایی  نقش  سازمان  اهداف  توسعه  و 
مجید آنجفی ضمن از  عملکرد نمایندگی ولی فقیه 
در خصوص عملکرد فرهنگی این حوزه تقدیر کرد و 
افزود : با مدیریت صحیح حاج آقای محرابی  در این 
حوزه سلامت  در سازمان جهادکشاورزی حفظ شده  
و با همدلی بوجود آمده، رضایت مردم  که ولی نعمتان 
انقلاب هستند را در پی داشته است و تمام همکاران 
در زمینه ارائه خدمات مطلوب از هیچ تلاشی دریغ 
نکرده اند که بسیار قابل تحسین است.وی با بیان اینکه 
تمام تلاش ما در سازمان در بستر همکاری و همراهی 
و ارائه تکالیف سازمانی به نحو شایسته است گفت :  

تاکید مجدد وزیر جهاد کشاورزی نیز  بر محوریت 
جهاد کشاورزی و همراهی همه دستگاههای تابعه می 
باشد که نیاز است  کمیته ای تشکیل  وعملکرد تمام 
دستگاههای تابعه جمع بندی شود و ریاست سازمان 
موظف است که با اختیار تام تمام حوزه ها را راهبری 
شهرستانها  و  استان  مسئولیت  تمام  که  چرا  کند 
متوجه ریاست سازمان می باشد .آنجفی با اشاره بر 
اینکه ماههای آخر سال باحجم عظیمی از مراجعات در 
سازمان با شرایط سختی مواجه بودیم گفت : علیرغم 
مشکلات  مالی جدی که در خصوص تخصیص ها 
واسناد خزانه در سازمان با آن مواجه بودیم با تلاش و 
پیگیری توانستیم مشکلاتی در خصوص طلب تامین 
اجتماعی بالغ بر ۵۰ درصد از همکاران که سالها با 
از پراختها  بالایی  بودند درصد  به گریبان  آن دست 
مرتفع شودکه بسیار قابل تقدیر  است.رئیس سازمان 
و  استاندار  پیگیری  از  تقدیر  جهاد کشاورزی ضمن 
معاونین و سازمان برنامه ریزی و بودجه  درخصوص 
مشکلات  مالی سازمان افزود : علیرغم اعتبارات هزینه 
ای سازمان تقریبا پرداخت ها به روز شده و بسیاری 

پایان سال  توانستیم  باز شده که  مالی  از گره های 
خوبی را برای همکاران رقم بزنیم .وی بیان داشت : 
در مورد پرداختی ها به شکلی عمل شد همکارانی که 
پرداختی مالی پایین تری را داشتند دریافتی بالایی 
کسب کنند و حداکثر پرداختها با گذشت همکارانی 
که حداکثر دریافت را داشتند رضایت نسبی حاصل 
شد که این همراهی و همدلی  همکاران جای تقدیر 
ویژه دارد .آنجفی در خصوص ساختار پرسنل نیروی 
انسانی اظهار داشت :  در این زمینه ما  نیاز به بازتعریف 
فرآیندهای سازمانی را داریم که نیاز است بسیاری از 
فرآیندهای سازمان در حوزه تحول اداری بازتعریف و 
بازنگری شود چرا که در این زمینه گره های زیادی 
در خصوص گره گشایی از امورات ارباب رجوع داریم 
این حوزه   در  رفع مشکلات  برای  طلبد     می  که 
تدابیری اندیشیده شود.وی ادامه داد : باید در حوزه 
منابع انسانی و پشتیبانی و حوزه های دیگر کمیته های 
تشکیل شود که خروجی آن شایسته سالاری و چینش 
نیروی انسانی داشته باشیم و فرآیندی که در کمترین 
زمان کار ارباب رجوع انجام شود، نیاز به پیگیری دارد 
چرا که تلاش در این زمینه حفظ وجهه سازمانی را 

در پی دارد . 
آنجفی  گفت :از دیگر مسائلی که باید پیگیری 
شود مشکلات پشتیبانی ماشین آلات سازمان که باید 
به طور جد تامین و پیگیری شود و مراکز خدمات را  
مجهز کنیم همچنین ساختمان شهرستانها و مرکز 
استان را تجهیز کنیم چرا که شان سازمان با این وضع 
امکانات اداری موجود همخوانی ندارد .مجید آنجفی 
کشاورزی  جهاد  وزیر  موکد   توصیه  بر  بنا   : افزود 
میزان خرید گندم در سال ۹۷ را ۱۰ و نیم میلیون 
تن برآورد کردند که در این زمینه هیچ بهانه ای را 
تدارک کود و سرمازدگی   ، در خصوص خشکسالی 
این مشکلات هر  بروز  در صورت  و  نیست  پذیرفته 
کدام از استانها باید راهکاری ارائه دهند.وی ادامه داد 

: علیرغم کمبود بارشها باید بهترین تدارک را هم در 
زمینه کود شیمیایی و هم بدای پایش بهبود آفات و 
کشت و نگهداشت زمینهای موجود داشته باشیم که ما 
در زمینه کشت تا حدودی عقب باشیم که نیاز است به 
تعهدی که در استان داریم خود را برسانیم.وی اظهار 
به سامانه جامع  که  :  بحث ورود اطلاعات  داشت 
طراحی شده بسیار حائز اهمیت است و باید اطلاعات 
به روز شود چرا که به محض فصل خرید گندم هیچ 
تولید کننده ای خارج از سامانه نمیتواند گندم تحویل 
دهد که درصورت عدم ثبت نام در سامانه کشاورزان  
با مشکلاتی مواجه می شوند که مقرر شد کارگروه 
هماهنگی خرید گندم با ریاست استاندار تشکیل شود 
که می طلبد قبل از آن کمیته کارشناسی در سازمان 
با محوریت معاونت تولیدات گیاهی تشکیل شود .وی 
:  همه  در خصوص  بحث سن گندم اظهار داشت 
پرسنل سازمان  در استان و مراکز ستاد و پشتیبانی 
تا  هستیم  نباتات  حفظ  نیروی  سن  با  مبارزه  برای 
بهترین خروجی را در این زمینه داشته باشیم .وی 
خوبی  تدارک  شیمیایی  کود  بحث  در   : داد  ادامه 
دیده شده و مشکلی که با آن مواجه هستیم درصد 
مصرف کودهای پتاس است که حداقل انتظار ما این 
است که این عدداز چهار هزار باید به ۱۱ هزار کود 
فسفات برسد و  نیاز به برنامه ریزی جدی در زراعت 
و باغبانی است  چرا که این کود می تواند هم درصد 
مقاومت گیاه را در برابر آفات و بیماری ها بالا ببرد 
و هم کیفیت محصول و مقاومت به سرما را افزایش 
دهد .آنجفی اضافه کرد : نیاز است یک کار ترویجی 
و آموزشی صورت گیرد چرا که ترکیب کود فسفات و 
پتاس موجب بحران تغذیه ای در خاک می شود و 
عملکرد ما را در این زمینه کاهش می دهد و در بعضی 
از استانها در این زمینه موفق عمل شده که ما هم باید 
در این زمینه با  استفاده از تجربیات کارشناسان در این 

خصوص با موفقیت این مرحله را پشت سر بگذاریم .

برگزاری دومین جلسه شورای معاونان 
سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان

دومین جلسه شورای معاونان سازمان جهاد 
کشاورزی استان گلستان به ریاست دکتر مختار 
مهاجر رییس این سازمان و اعضای شورای معاونان 
سازمان امروز ۲۸ فروردین ۹۷ در محل دفتر رییس 
برگزار  گلستان  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان 
بررسی مصوبات جلسه  از  بعد  این جلسه  شد.در 
توسط دبیر و اعضای شورا و بحث و تبادل نظر؛ 
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان در خصوص 
آخرین وضعیت کشت محصولات کشاورزی استان 
و بارندگی اخیر گزارشی ارایه کرد.دکتر مهاجر در 
پایان با جمع بندی جلسه سطح سبز محصولات را 
چنین برشمرد:کلزا در سالجاری را ۵۶ هزارهکتار 
،گندم را افرون بر ۳۷۱ هزار هکتار وجو را افزون 
بر ۷۲ هزار هکتار در مزارع استان گلستان اعلام 
کرد.وی از مبارزه با ملخ در سطح ۷۷۰ هکتار در 
تاکنون  تپه  مراوه  قلا،  ،آق  گنبد  شهرستان های 
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  داد.رییس  خبر 
گلستان به ارایه مستندات فعالیت های سازمان در 
جشنواره شهید رجایی سال آینده؛ کشت و ارتقای 
تولیدات کشاورزی، کشت پنبه ، سویا و... ، آبیاری 
نوین ،صندوق زنان روستایی، کشت نشایی، تولید 
محصولات پروتیینی، پیگیری اعتبارات ملی و برنامه 
های اجرایی سال ۹۷ سخن گفت و برای اجرای آن 

در سال حمایت از کالای ایرانی تاکید کرد.

حضور دکتر مختار مهاجر رییس 
سازمان جهاد کشاورزی استان 

گلستان در مراسم افتتاح نمایندگی 
تراکتورسازی در علی آباد 

کتول،خانببین رامیان و آزادشهر
دکتر مهاجر گفت: با ورود تراکتورهای جدید 
و  بقایا حفظ شود  زراعت کنیم که  به روشی  باید 
کم خاک ورزی و بی خاک ورزی انجام شود  ، در 
شود.رییس  می  اضافه  خاک  آلی  مواد  صورت  این 
سازمان جهاد کشاورزی استان گلستان افزود: شرایط 
آب و هوایی افزایش درجه حرارت محیط در آینده 
کشاورزی را دچار چالش بزرگی خواهد کرد و چاره 
ای باید اندیشید، انتقال آب با لوله و ابیاری تحت فشار 
روش خوبی برای حفظ آب است ولی پرهزینه است 
اما با کشاورزی حفاظتی و حفظ بقایا و خارج کردن 
گاو آهن جلوی تبخیر را بگیریم و کاهش دهیم. و 
باید روش را تغییر دهیم.وی در خاتمه خاطر نشان 
کرد: باید به سمت ادوات خاک ورزی حفاظتی برویم 
و ضمن تشکر از آقای یوسفی گفت: یکی از امین 
ترین نمایندگی در کل کشور است و خوشحالیم که 
شهرستانهای دیگر ما دارای نمایندگی تراکتور شدند 

و این یعنی حمایت از کالای ایرانی .

نشست مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی گلستان با امام جمعه اهل سنت

در راستای تبیین کمپین خرید کالای ایرانی، 
شرکت  مدیران  و  معاونین  مدیرعامل،  نشست 
شهرک های صنعتی استان گلستان با امام جمعه 
اهل سنت بندرترکمن برگزار شد.به گزارش روابط 
عمومی شرکت شهرک های صنعتی استان، حجت 
این  داشت:  اظهار  نشست  این  در  زاده  خیلل  اله 
کمپین با هدف تبیین ضرورت توجه مردم به خرید 
کالای ایرانی تشکیل و انتظار است با این اقدام رونق 
حوزه کسب و کارها افزایش یابد.وی با تاکید بر اینکه 
خرید کالای ایرانی سبب افزایش اشتغال در کشور 
می شود، افزود: این امر همچنین تاثیر زیادی در 
رونق اقتصادی دارد.مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان گلستان  ادامه داد: راه اندازی چنین 
کمپینی به طور حتم از هر جهت که فکر کنید؛ 
به نفع نظام، کشور و ایرانیان خواهد بود.وی گفت: 
پدیده هایی چون قاچاق کالا و ورود اجناس خارجی 
برای  نهادینه شده در جامعه  به کشور و فرهنگ 
خرید کالای خارجی باعث شده بخشی از بنگاهها 
مشکل  با  فعالیت  ادامه  در  تولیدی  کارگاههای  و 
مواجه شوند.خلیل زاده یادآور شد: باید تلاش کرد 
تا مردم را به حمایت از خرید کالای ایرانی ترغیب 
کرد و از آن طرف تولیدکنندگان نیز در ارتقا کیفیت 
جمعه  کنند.امام  تلاش  خود  تولیدی  محصولات 
بندرترکمن نیز در این دیدار با تشکر از راه اندازی 
کمپین حمایت از خرید کالای ایرانی گفت: یکی از 
باورهای مردم کیفیت خود کالای ایرانی در مقابل 
اظهار  است.عبدالرحمن آخوند کر   کالای داخلی 
داشت:  کالای ایرانی باید به گونه ای تولید شود که 
توان رقابتی با کالای مشابه خارجی را داشته باشد و 
اگر این مهم اتفاق بیفتد مردم به طور حتم به سمت 

خرید کالای تولید داخل خواهند رفت.

باحضور مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب 
روستایی آذربایجان غربی صورت گرفت؛

بررسی مسائل ومشکلات آبرسانی به 
روستای قطلو شهرستان ارومیه

وفاضلاب  آب  شرکت  مدیرعامل  باحضور   
روستایی آذربایجان غربی، مسائل ومشکلات آبرسانی 
موردبررسی  ارومیه  شهرستان  قطلو  روستای  به 
قرارگرفت.درجلسه ای که به همین منظور درمسجد 
این این روستا ترتیب یافته بود، کاظم محمدی اقدم 
مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب روستایی آذربایجان 
غربی توفیق خدمت درنظام جمهوری اسلامی وحل 
را  روستایی  نقاط  دردورترین  محرومان  مشکلات 
بسیار ارزشمند دانست واظهارداشت: سقایی مردم 
روستاها نعمت بسیار گرانقدری است که شکرگزاری 
آن ،این الطاف را مضاعف می کند.وی، تامین آب 
شرب سالم وبهداشتی را از مهمترین وظایف شرکت 
برشمرد وافزود: پیمانکاران کنترل کیفی با پایش، 
نمونه برداری وانجام آزمایش های مداوم ودوره ای 
زیرنظرمراکز بهداشت روستایی، کیفیت آب شرب 
تا آب سالم  نموده  را رصد  به روستائیان  تحویلی 
وبهداشتی دراختیار آنان قرار گیرد.وی درخصوص 
اظهارداشت:  قطلو  درروستای  آمده  پیش  مشکل 
با توجه به مشکل به وجودآمده درجداره چاه آب 
شرب این روستا، شرکت آب وفاضلاب روستایی با 
ازمراجع ذیصلاح وحفرچاه جدید  پروانه چاه  اخذ 
پشتیبان نسبت به رفع مشکل بوجود آمده اقدام 
نمود.محمدی اقدم افزود: درصورت تامین وتخصیص 
اعتبارلازم درکمیته برنامه ریزی شهرستان، عملیات 
تجهیز وراه اندازی چاه جدید حفرشده نیز به زودی 
رعایت  به  نسبت  درادامه  شد.وی  خواهد  انجام 
بهای  آب  موقع  به  پرداخت  آب،  مصرف  الگوی 
مصرفی، امتناع از انشعابات غیرمجاز واهتمام جدی 

درنگهداری از تاسیسات آبرسانی تاکید کرد.

در شهرستان قدس انجام شد
عملیات توسعه شبکه آبرسانی شهرک 

فرزان اجرایی شد 
مهر  خیابان  آبرسانی  توسعه شبکه  عملیات 
شد.علی  اجرا  قدس  شهرستان  در  فرزان  شهرک 
کیوانی - مدیر امور آبفای شهرستان قدس با اعلام 
این خبر گفت: به منظور تامین آب شرب واحد های 
مسکونی نو ساز در شهرک فرزان توسعه شبکه به 
طول ۱۰۰ متر انجام شد.او افزود: لوله های بکار 
گرفته شده در این عملیات با قطر ۱۱۰ و از جنس 
از  پایان   در  رضوانی  است.بهزاد  بوده  اتیلن  پلی 
شهروندان خواست با توجه به آغاز فصل گرم سال 
را  خود  مصارف  شرب  آب  برای  تقاضا  افزایش  و 
مدیریت کنند تا با افت فشار شبکه توزیع آب در 
زمان اوج مصرف در سطح شهر قدس مواجه نشوند.

پایان فصل صید ماهیان استخوانی در 
آبهای گلستان با صید 254 تن ماهی

معاون صید و بنادر ماهیگیری استان گفت: 
فصل صید ۹۶- ۹۷ با صید ۲۵4 تن انواع ماهیان 
رسید. پایان  به  گلستان  سواحل  در  استخوانی 
اداره کل شیلات  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
گلستان مهندس محسن یحیایی با اعلام این خبر 
بیان داشت: در فصل صید امسال که از ۲۰ مهر 
پایان  به  ماه ۹۷  فروردین  در ۲۵  و  آغاز  ماه ۹۶ 
رسید، صیادان گلستان توانستند انواع گونه های 
ماهیان استخوانی از جمله سفید، کفال و کپور را 
از آبهای استان صید کنند.وی در خصوص میزان 
صید هر یک از این گونه ها خاطر نشان کرد: از 
مهم ترین گونه های صید شده می توان به ماهی 
سفید ۲۵۸۶۲کیلوگرم، کفال ۲۱۵۳۵4کیلو گرم و 
کپور 4۳4۲ کیلوگرم اشاره کرد که  گونه کپور به 
عنوان یکی از گونه های مهم و بومی منطقه امسال 
با رشد قابل توجه ۲۸ درصدی همراه بوده است.
معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات گلستان در 
پایان گفت: در فصل صید امسال تعداد پره کشی 
۱۵۵۶ بار بوده است و میزان ۲۵4 تن نیز رهاورد 
صیادان گلستانی در صید امسال از دریای خزر می 
باشد.گفتنی است سرانه صید هر شرکت تعاونی در 

صید امسال ۱4۹۵4 کیلوگرم بوده است.
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